
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mlázovický 
zpravodaj 

Rozšířené vydání: 
 

  návrh lokality Cihelna  
  výsledky volejbalistů 

  obnova domovních tabulí 

  nový strop sále Radnice 

 

Číslo 7                         Červenec 2007                                Ročník 11 

MLÁZOVICKÁ CISTERNA CENTREM POZORNOSTI 
 Rekonstruovaná cisterna CAS-

25 SDH Mlázovice, sklidila výrazné 

uznání řady návštěvníků čtvrtého celo-

republikového srazu hasičstva s výsta-

vou hasičské techniky, který se konal v 

polovině června na výstavišti v Litomě-

ř i c í c h .  L l l l l l l l l l l l l l l l 

 Od roku 2002, kdy SDH Mlázovi-

ce pomáhalo na odstraňování následků 

ničivých povodní na Litoměřicku, panuje 

mezi našimi a litoměřickými hasiči velké 

přátelství. Proto byli mlázovičtí hasiči 

pozváni na letošní ročník Hasičských 

slavností, které se uskutečnily na výstaviš-

ti Zahrada Čech. SDH Mlázovice odjel 

prezentovat kompletně zrekonstruovanou 

cisternu CAS-25, která prošla obnovou v 

minulých letech. Dále v Litoměřicích vy-

stavovalo stříkačku DS-16, která je stále 

platným pomocníkem při některých zása-

z í c h . l l l l l l l l l l l l l l l l l l l l 

 Tyto hasičské slavnosti jsou pova-

žovány za největší akci svého druhu v ČR. 

Jsou pořádány jednou za tři roky a účastní 

se jich všichni, kteří mají něco společného 

s hasičinou a příbuznými obory. Letos se 

tato akce konala pod záštitou ministra 

vnitra a starosty města Litoměřice. Ná-

vštěvníci, kteří se na slavnosti sjíždějí z 

celé republiky, shlédli obnovenou histo-

rickou techniku, nejnovější hasičské stroje 

a zařízení, ukázky zásahů profesionálních 

sborů na Labi, ukázky vojenské a policej-

ní práce a řadu dalších atrakcí. 

 I když byl celý areál přímo přepl-

něn jedním atraktivním strojem vedle dru-

hého, bylo překvapivě stále plno i na mís-

tě, kde vystavovali naši hasiči. Obnovená 

cisterna, modernizovaná řadou nových 

prvků, vzbudila u návštěvníků obrovský a 

nečekaný zájem. Naši hasiči nestačili vo-

zidlo předvádět a informovat všechny 

zájemce o detailech technických řešení a 

podmínkách přestavby. Není se co divit, 

vždyť takovýchto vozidel mají menší sbo-

ry stovky a podobnou rekonstrukci by 

potřebovala většina z nich. Navíc se jedná 

o projekt, který je pro menší obce, s urči-

tou výpomocí realizovatelnější, než nákup 

nového stroje za pět milionů korun. Čle-

nové SDH Mlázovice se sice vrátili z vý-

stavy zcela vyčerpáni, ale naše městečko a 

svoje sdružení prezentovali v tom nejlep-

ším světle. 

HORNÍ ČÁST NÁMĚSTÍ JIŽ MÁ NOVÉ CHODNÍKY 

 Stav většiny chodníků v městečku 

je velmi špatný. Proto mezi jedny z hlav-

ních priorit zastupitelů patří jejich vý-

razná obnova. Jako první byly obnoveny 

chodníky v horní části náměstí, v okolí 

prodejny potravin.llllllllllllllllllllllllllllllllll  

 Začátkem června začaly vrčet na 

náměstí stroje a za dva dny zmizel, v jeho 

horní části, stařičký chodník. Ten byl mno-

hokrát poškozen řadou výkopových prací, 

neukázněnými řidiči kamionů a rovněž 

zubem času. Vzhledem k tomu, že toto mís-

to je díky obchodu potravin jedním z nejza-

tíženějších v obci, bylo upřednostněno před 

ostatními. Důležitým faktorem v rozhodo-

vání byl rovněž významný finanční příspě-

vek společnosti Jednota, kterým se podílela 

na rekonstrukci ploch okolo prodejny. Mi-

mo chodníků bylo předlážděno i parkoviš-

tě, a nájezdová rampa a vstupní rampa ob-

chodu. Všechny části, které jsou určeny k 

zátěži vozidly byly vybudovány tak, aby 

bez úhony vydržely i přejezdy plně nalože-

ných nákladních vozů. Během jara došlo v 

těchto místech  k opravě zemních kabelo-

vých rozvodů a tak by zde nemělo dojít k 

žádným výkopovým pracím a poničení 

nového díla. Jako dláždicí materiál byly 

vybrány obdélníkové dlaždice BEST Clasi-

co v šedé barvě, které patří k nejkvalitněj-

ším na trhu, zároveň jsou cenově velmi 

příznivé a hodí se architektonicky do pro-

středí našeho městečka více než doposud 

používané i-profily. Chodníky jsou rovněž 

budovány bezbariérově. Celkové náklady, 

které hradilo městečko přesáhly sto tisíc 

k o r u n . l l l l l l l l l l l l l l l l l l l l 

 Řada občanů se dotazuje, zda-li se s 

novými chodníky setká i v jiných místech. 

Vzhledem ke snaze obce získat grant na 

obnovu kanalizace, musíme pečlivě zvážit 

všechny další investice do komplexních 

rekonstrukcí komunikací a chodníků, aby-

chom nemalé prostředky neinvestovali zby-

tečně. V letošním roce budou dále opravy 

chodníků pokračovat podsypáním a 

předlážděním formátových dlaždic na po-

škozených úsecích. 

 Hasiči se zúčastnili celostátní výstavy techniky v Litoměřicích 

 Při každodenní komunikaci obce 

a obecního úřadu s občany, firmami, 

ostatními úřady a institucemi, je používá-

na řada prvků (hlavičkové papíry, obál-

ky, razítka, internetové stránky apod.), 

které naše městečko prezentují. Proto je 

důležité, aby byly tyto materiály pěkné, 

upravené a v jednotném stylu. Městečko 

využilo bezplatné nabídky renomovaného 

grafika Richarda Marvana, který pracuje 

pro nejvýznamnější agentury v Čechách 

a nechalo si zpracovat novou komplexní 

grafickou identitu. Ta zahrnuje digitali-

zaci obecního znaku, nové hlavičkové 

papíry, obálky, razítka, vizitky, nápisy na 

úřadě, grafiku CD nosičů z obecních 

akcí, vzhled obecních internetových strá-

nek a další  materiály.  Grafika se  velice 

povedla a městečko bude mít odpovídající 

vzhled svých materiálů. Již nyní sklízí 

pochvalu od většiny lidí, kteří ji měli 

možnost shlédnout. Za zmínku stojí jistě i 

porovnání. Stejnou oblast řeší i město 

Jičín, které na služby související s úpra-

vou grafické identity (včetně znaku měs-

ta) vyčlenilo z rozpočtu osmdesát tisíc 

korun. Naše městečko ji získalo zdarma. 

Městečko začne brzy používat  

novou grafickou identitu 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TVORBA PROJEKTU NA ZÁSTAVBU CIHELNY POKROČILA 
  

  

Již  známe rozvržení, počet a výměry nových stavebních parcel 
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VOLEJBALISTÉ ZAKONČILI SEZÓNU ROZDÍLNĚ 
 Zatímco mlázovické mixy si drží 

v okresní soutěži své postavení, muži 

při krajské premiéře neuspěli a bez 

jediné výhry skončili beznadějně po-

slední. Smíšené družstvo našich volejba-

listů nastupuje již řadu let v okresním 

přeboru a patří v této soutěži k vedoucím 

týmům. Nejinak tomu bylo i letos. Za 

celou sezónu prohrálo pouze jednou, na 

půdě silných Hořic. Ostatní zápasy Mlá-

zovice vyhrály a celkově skončili na 1. – 

2. místě, společně s Jiskrou Hořice. I když 

tato soutěž ztrácí postupně na kvalitě a 

počtu startujících družstev, zasluhují naši 

reprezentanti určitě pochvalu. Družstvo 

nastupovalo ve složení: Jiří John, Milan 

Ditrich, Marek Holoubek, Karel Všetečka, 

Zdeněk Břízek, Tomáš Komárek, Vlasta 

Johnová, Veronika Kučerová, Eva Pospí-

šilová, Petra Holečková.llllllllllllllllllllllllll 

 

Konečná tabulka: 

1.-2. Mlázovice    21:6   15 bodů 

1.-2. Hořice          21:6   15 bodů 

3. ASPV Jičín A  16:14  12 bodů 

4. ASPV Jičín B    9:18   10 bodů 

5. Vysoké Veselí   1:24     9 bodů 

 

Oproti mixům mlázovičtí muži neuspěli. 

Jejich první start v krajské soutěži skončil 

výrazným nezdarem. Týmu se nepodařilo 

vyhrát ani jeden zápas, celkově skončil 

beznadějně poslední s hrozivým skóre 

setů 3 vyhrané, 96 prohraných. Již před 

začátkem sezóny bylo jasné, že se budeme 

s novou soutěží spíše seznamovat, ale i 

tak je dosažený výsledek zklamáním.  Za 

tým Mlázovic nastupovali: Jiří John, Mi-

lan Ditrich, Karel Všetečka, Marek Ho-

loubek, Tomáš Vích, Michal Jenčovský, 

Lukáš Orct, Zdeněk Břízek. 

Konečná tabulka: 

1. Mladé Buky   94:15   63 bodů 

2. Benešov         80:38   56 bodů 

3. Jičín               68:50   52bodů 

4. Vrchlabí         61:59   47 bodů 

5. Libáň              59:62   47 bodů 

6. Dřevěnice B   61:69   46 bodů 

7. Rokytnice       54:64   46 bodů 

8. Radim             46:73   43 bodů 

9. Mlázovice         3:96   32 bodů 

Podle vyjádření šéfa mlázovického volej-

balu Jiřího Johna, je záměrem týmu účast 

v nadcházejícím ročníků okresního přebo-

ru mixů i mužů. 

n  Městečko požádalo Ministerstvo vnitra, 

aby ho zařadilo do novely vyhlášky o in-

ternetizaci státní správy. Obecní úřad v 

Mlázovicích tak bude moci vydávat na 

počkání ověřené výpisy z Katastru nemo-

vitostí, obchodního a živnostenského 

rejstříku. Pro občany se tak výrazně zkrátí 

doba a vzdálenost pro získání těchto doku-

mentů. Do budoucna počítá stát s rozšíře-

ním tohoto typu služeb. Se zahájením slu-

žeb se počítá do konce roku. 

n V průběhu července 2007 byla namon-

tována regulace kotelny pro mateřskou 

školku v Mlázovicích. Dojde tak ke 

značným úsporám za vytápění budovy 

a lepšímu regulování teploty. 

n  Městečko Mlázovice má od tohoto mě-

síce digitalizovanou mapu svého katastru. 

Máme tak k dispozici moderní a výkonný 

nástroj na evidenci pozemků. Proto bude 

docházet ke kontrolám stavu údajů evi-

dence katastrální mapy katastru Mlázovic 

se skutečností v terénu. Zjištěné nesrovna-

losti budou řešeny s dotčenými vlastníky. 

Mapu v této digitální podobě nemá k dis-

pozici ani většina větších obcí a měst, u 

obce našeho rozsahu se jedná o velkou 

výjimku. Díky nadstandardní dohodě s 

poskytovatelem služeb, ušetřili Mlázovice 

při digitalizaci mapy desítky tisíc korun. 

n Obecní úřad informuje občany, že v 

průběhu celé sezóny provádí intenzivní 

ošetřování kvality vody na místním 

koupališti. Chceme tak reagovat na 

stížnosti některých návštěvníků, kteří se 

domnívají, že tuto péči zanedbáváme.  

n Počátkem července se objevila v parku 

pod školkou informační tabule, která je 

součástí naučné cyklostezky. Městečko 

sice v rámci podpory cestovního ruchu 

souhlasilo s jejím umístěním, ale na jiné 

místo. V nejbližších dnech tedy dojde 

investorem k jejímu přemístění tak, aby 

splňovala svůj účel a necitlivě nezasaho-

vala do zóny chráněné kulturní památky . 

Střípky z práce Obecního úřadu 

Mlázovičtí fotbalisté rozdrtili výběr z Letňan 

 Téměř dvě desítky místních fotbalistů i chalupářů se již řadu let pravidelně schá-

zí, v neděli od 10 hodin, na místním fotbalovém plácku, aby změřili svoje síly ve fotbalo-

vém umění. Jejich obětavost, píle a nadšení pro sport jsou příkladné - na hřišti je může-

me vidět v zimě, za deště i v úmorných vedrech. Všichni mají společné nadšení pro sport 

a zdravý pohyb. Proto naši fotbalisté s velkým nadšením přivítali, když dostali od jedno-

ho z chalupářů nabídku k přátelskému zápasu s výběrem z Prahy Letňan. Vše bylo ujed-

náno na sobotu 14. července. Pražský výběr sice přijel o hodinu déle, ale když každý z 

jeho členů předal jako dárek svému soupeři krásný plzeňský půllitr, nervozita z čekání 

byla zažehnána a mohlo se začít. Již od úvodního hvizdu nenechali domácí hráči nikoho 

na pochybách, kdo je pánem na hřišti a svému soupeři za celý zápas příliš nedovolili. 

Postupně mu uštědřili čtyři branky. Po krásném výkonu vyhráli 4:0 a sklidili zasloužené 

ovace přihlížejících diváků.llllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllll    l 

OBNOVA TABULEK NA DOMECH  

Jednou z mlázovských specialit, které 

hojně obdivují návštěvníci městečka, je 

umístění tabulek se zajímavými okamži-

ky historie na řadě domů, především v 

jeho centru. Zub času ovšem nemilosrdně 

hlodá, a tak texty na tabulích jsou již 

špatně čitelné. Proto je městečko hodlá 

ještě v letošním roce renovovat. U této 

příležitosti vyzýváme všechny občany, 

kteří se domnívají, že na jejich domě 

by měla být historická tabule rovněž 

umístěna nebo chtějí stávající texty 

doplnit či opravit, aby do 10. srpna 

navštívili obecní úřad a sdělili zde své 

požadavky. Všechny, které budou opráv-

něné, bude městečko realizovat, společně 

s obnovou všech ostatních tabulí. 

Obyvatelé obecních bytovek se konečně dočkali nových oken 

 Dlouhotrvající problémy nájemníků 

obecních bytovek Na Ohrádce a v Novo-

packé s dožitými okny, skončily. Z důvodu 

havarijního stavu většiny oken (protékající 

dešťová voda, zalétávání sněhu, nefunkční 

zámky, zkřížení v rámech, uhnití dřevě-

ných prvků, ohrožení vypadnutím oken z 

rámu) přistoupili zastupitelé městečka k 

závažnému kroku a zařadili výměnu oken 

na obecních bytovkách mezi mimořádné 

investiční akce tohoto roku. Vzhledem k 

obrovské finanční zátěži bylo problematic-

ké najít na akci peníze, ale podařilo se.  

Jako vítěz z výběrového řízení vzešla fir-

ma VEKRA, se kterou již obecní úřad měl 

vynikající zkušenosti. S VEKROU byly 

navíc dojednány naprosto jedinečné fi-

nanční podmínky realizace. Kompletní 

výměna v bytovce Na Ohrádce trvala pou-

hých 7 dní, ve druhé bytovce jen 3 dny. 

Firma odvedla práci přesně dle našich oče-

kávání, obecní nájemníci se již můžou těšit 

z nových oken. Kromě oken bytových byla 

také vyměněna okna chodbová, sklepní a 

také všechny vchodové dveře. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SÁL RADNICE SE DOČKAL NOVÉHO STROPU 

 Téměř třicetiletý strop velkého sálu Radnice v Mlázovicích se konečně do-

čkal své rekonstrukce. Společně s ním byla provedena výměna osvětlení, jedné 

stěny a izolací. Obec ukončila další etapu celkové modernizace společensko-

správního centra.lllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllll 
 Výměna stropu, včetně všech doprovodných prací, trvala 10 dní. Příprava na 

tuto akci však několik měsíců. Zastupitelé zrušili původní nejasné poptávkové řízení na 

dodavatele akce a vypsali jej znovu. Nejprve však bylo rozhodnuto, jaká technologie 

materiálů a jaké postupy budou vybrány. Po konzultacích s několika výrobci i montáž-

ními firmami, bylo zvoleno řešení závěsného stropu s netmelenými sádrokartonovými 

kazetami a akustickou úpravou. Tento materiál zajišťuje jednak příznivou akustiku v 

sále, snadnou údržbu i možnost přemalování běžnými malířskými prostředky. 

 Vítězem poptávkového řízení se stala firma Střechy Tauchman z Nové Paky. 

Tato firma provedla demontáž starých obkladových panelů se starou izolací, namonto-

vala nové izolace, zavěsila nové konstrukce a instalovala sádrokartonové kazety. Po 

rozebrání stropu bylo neočekávaně  zjištěno, že starý prkenný strop je v jedné části 

uhnilý a tak velmi reálně hrozilo jeho zřícení. Nakonec se ho však povedlo vypodložit 

dřevěnými trámy a pokračovat dále v práci.lllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllll  

 Společně se stropem byla provedena výměna zadní stěny sálu, která byla tvořena 

nevzhlednými zažloutlými panely. Stejně tak bylo vyměněno již nevyhovující osvětlení 

sálu. Celkové náklady na tuto akci dosáhly 195.000,- Kč.lllllllllllllllll 

 Letos byla na sále již kromě zmíněné rekonstrukce stropu, zadní stěny a kom-

pletního osvětlení, rovněž realizována výměna oken, vymalování a specializované vy-

čištění parketové podlahy. V příštích letech chceme, v závislosti na obecních financích 

a přijatých dotacích, pokračovat. Ještě je třeba provést renovaci podlahy, výměnu a 

doplnění obložení, dveří a radiátorů. llllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllll  

 Montážní firma, která zajišťovala práce na sále, zároveň provedla výměnu stro-

pu v zasedací místnosti Obecního úřadu. Původní panely se již odkláněly od stropu a 

svítidla, která v nich byla zasazena také již dosloužila. Městečko tak započalo komplet-

ní obnovu zasedací místnosti úřadu, aby měla k dispozici vhodné prostory pro různá 

jednání, společenské a občanské akce, jako je např. vítání občánků. 

Milada Šmídová 

(Domov důchodců Mlázovice) 

 

Koukej Děda! Hlavu podepřenou... 

Tužku v ruce svírá... 

Osmisměrku, nechce mít odepřenou! 

Brýle pomalu otírá… 

 

Dědoušek má starost velkou, 

Sklání hlavu nad osmisměrkou, 

Ale každému jen říká: 

"Nemám starost děti moje, 

Osmisměrka, to je moje!" 

I večeře se zříká. 

 

A znova zas a zas: "To je moje potěšení, 

Tolik krásných slůvek není, 

Prostě nikde na světě!" 

 

Jednou dolů, zase vzhůru, 

Slovíček mám tady fůru. 

Zleva doprava a zpátky zase… 

Zprava doleva a v krátkém čase… 

Křížem krážem, samé čáry, 

Už mám všechny přeškrtány. 

 

Odměna to velká byla, 

Když písmenka ta zbylá 

Kroužkem rázem ozdobena 

Do tajenky odvlečena 

Pravdu odkryla! 
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Z tvorby našich obyvatel 

Osmisměrka 

Mlázovice připravují 

projekt na veřejnou zeleň 
 

V rámci informací o připravovaných 

projektech evropské unie, které by měly 

podpořit rozvoj českého venkova v ná-

sledujících letech, se obec hodlá ucházet 

o grand v oblasti životního prostředí, 

konkrétně úpravy veřejných prostranství 

a obecní zeleně. Jednou ze základních 

podmínek, které musí žadatelé splnit, je 

předložení komplexní projektové doku-

mentace od autorizovaného architekta. 

Proto Mlázovice pověřily zahradní archi-

tektu ing. arch. Lenku Hladíkovou, aby 

vypracovala návrhy revitalizace parků a 

zelených ploch v obci. Zatím se zpraco-

vává území náměstí, zeleň pod budovou 

Radnice, kolem školky a prostranství 

malého náměstí. I když by měl celý pro-

jekt být hotový až v září, již nyní podle 

něj probíhají dílčí úpravy na náměstí. 

Jeho součástí bude návrh a rozmístění 

dřevin a dalších rostlin, úprava stávají-

cích ploch, doporučení pro pěstování a 

další informace pro úpravu ploch. 

Městečko vylepšuje systém využití odpadů 
 Mlázovice učinily další významný 

krok ve zkvalitňování systému sběru, 

shromažďování a likvidace odpadů. Sta-

rosta městečka podepsal minulý měsíc 

smlouvu s kolektivním systémem sběru 

elektroodpadu, společností ASEKOL, 

která bude bezplatně z obce svážet použi-

tá elektrozařízení a další předměty, které 

byly doposud odváženy jiným zpracova-

telem a obec tento svoz stál ročně nemalé 

finanční prostředky. Nejenom, že nová 

společnost veškerá elektrozařízení sveze 

bezplatně, přímo se sběrného dvora, ale 

navíc nám přispěje prostředky na chod 

tohoto dvora. Další výhodou nového svo-

zu je možnost podnikatelů ukládat vyřa-

zená elektrozařízení (doposud tuto mož-

nost měly pouze fyzické osoby). Nyní lze 

v kategorii elektroodpadu odkládat bez-

platně na sběrný dvůr městečka následují-

cí předměty: 

 velké domácí spotřebiče (lednice, 

sporáky, mrazáky, ...) 

 malé domácí spotřebiče (mixér, 

vysavač, žehlička, ...) 

 elektrické nářadí a nástroje 

 zářivky, výbojky, trubice 

 televizory a PC monitory 

 výpočetní a telekom. technika 

 spotřební elektronika (přehrávače, 

videa, DVD, rádia, …) 

 elektronické hračky 

 telefony, elektronické nástroje 

 

Jakékoliv dotazy ohledně sběru a recykla-

ce odpadů vám rádi zodpovíme na OÚ. 


